

Ashley Jeselnik Morrison

Head of Entertainment Law Practice
娱乐传媒法部主任

At Ziliak Law, Ashley focuses primarily on Sports and Entertainment matters. As a professional figure skater with significant connections in the entertainment industry, Ashley is able to apply her legal knowledge and experience to the many legal, business and financial issues affecting athletes, entertainers and other clients alike. Prior to joining the firm in September 2016, Ashley was involved in wide-ranging legal matters, with a core practice involving business organizations, commercial law and general litigation.

Ashley 在 Ziliak Law 主要负责体育和娱乐传媒的法律事务。作为专业花样滑冰专家，Ashley 对娱乐传媒领域有深入了解。故 Ashley 可以应用她的法律知识和经验，为运动员和表演家等解决有关法律、商务、及金融的问题。在 2016 年 9 月加入此律所前，Ashley 处理的法律事务范围广泛，侧重于与商务机构有关之事务、商业法、以及一般事务诉讼。

Ashley graduated from St. Mary's College, Notre Dame, Indiana, having majored in Communications and Business, and then obtained her law degree at Loyola University of Chicago. Ashley is admitted to practice in Illinois.

Ashley 从印第安纳州诺特丹圣玛丽学院毕业，主修传播和商务。期后，她从芝加哥洛约拉大学法学院取得法学博士学位。Ashley 取得伊利诺州的律师执业资格。

Please do not send us confidential information until you speak with one of our lawyers and receive our authorization to send us such information. Unless we explicitly agree to enter into an attorney-client relationship with you, (i) sending us information would not on its own create such a relationship; (ii) we would have no obligation to keep the materials you send us confidential; and (iii) we could still represent other parties in relation to your matter. By sending us an e-mail, you confirm that you have read and understood this disclaimer.

若您未与我们的律师商讨并取得授权，请不要给我们发送保密信息。在我们明确同意与您建立代理关系之前，(i) 单纯发送信息给我们并不建立代理关系；(ii) 我们并无义务保证为您发给我们的信息保密，(iii) 我们仍可代理此案中其他当事人。当您发送电子邮件给我们时，您确认已经阅读并且理解这个免责条款。

Contact 联系方式

312-265-8294

amorrison@ziliak.com

Education 学历

Loyola University Chicago School of Law, JD

芝加哥洛约拉大学法学院，法学博士

St. Mary's College at Notre Dame, BA

诺特丹圣玛丽学院，学士

Practice Areas 业务专长

Entertainment Law 娱乐传媒法

Startups, Business and Corporate 创业，商务及公司法

Admissions 执业资格

Illinois 伊利诺州

Professional Memberships 专业组织会员

Chicago Bar Association 芝加哥律师协会

Activities 活动

Professional Figure Skating Instructor 专业花样滑冰教练